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Pasiunea pentru matematică mi-am descoperit-o în clasa a 3 - a la cursurile Arhimede. 

Acolo aveam o profesoară pe nume Aida Frujina care ne explica concepte matematice 

folosind diferite povești, astfel făcând totul sa fie  un joc. Atunci pot sa spun clar că a 

început să îmi placă matematica. Prietenia mea cu matematica s-a aprofundat în gimnaziu 

prin doamna profesoară Dana Radu  și în liceu prin domnii profesori Victor Vacariu si Dan 

Dumitrescu. 

Prima internațională la care am luat punctaj maxim a fost Balcaniadă din 2023. 

Acolo am primit un subiect destul de enervant: 3 probleme ușoare, după care una incredibil 

de grea. Din fericire, am avut inspirație și am reușit să o rezolv. Rezolvarea mea a fost 

apreciată: în jur de 10 pagini , pentru  care domnul profesor Gherghe, coordonatorul lotului 

României  a petrecut nu mai puțin de 10 ore să le înțeleagă și să poată negocia pentru 

punctajul maxim. Îi mulțumesc încă o dată pe aceasta cale.  

Daca rezultatul de la Balcaniadă mi s-a părut surprinzător, nu aveam idee ce va urma: la 

Internaționala din Japonia, am reușit să iau din nou punctajul maxim, lucru pe care un 

român nu l-a mai obținut de 25 de ani. A fost o experiență absolut unică, și cu atât mai 

buna pentru că a fost diferit de balcaniadă, unde a fost greu să îmi obțină punctajul maxim 

în urma complexității soluției, aici nu aveam nici cea mai mică greșeală în vreuna din 

soluții. Niciodată nu mi-aș fi imaginat că voi reuși așa ceva. Cât priveste  viitorul, sunt in 

clasa a 12- a, mai am un an să mă pregătesc pentru a patra și ultima (am fost in 2021 

(argint),2022 (aur),2023 (aur absolut), urmeaza 2024)  prezența la IMO, unde sper să 

reușesc din nou să iau  medalie de  aur, ca să îmi închei  cu succes palmaresul medaliilor 

din anii de liceu  Multumesc părinților, profesorilor care mi-au îndrumat pașii spre succes! 

Succes tuturor participanților! 

 

 
 


